

Referat bestyrelsesmøde 18/4-2015 kl 10.00
Afholdt Øresund Parkvej 20, 1. th, 2300 København S

1. Referent:

- Søren blev Valgt enstemmigt.

2. Generalforsamling:

- 4 nye bestyrelsesmedlemmer Bjarne Marcussen, Lars Bræstrup, Michael Møller og Torben Simonsen (suppleant).
- Ditte formand, Søren næstformand, Bjarne tekniskudvalg, Lars tursejlads, Michael valgt kasser, Peter og Søren sponsorudvalg, Flemming flådemester og presseansvarlig.
- OK fremmøde, god idé med hvert andet år i Hellerup med gode oplæg (ex. Theis Palm og Lars Bræstrup) og Fredericia med udstilling, måske skal vi holde generalforsamlingen på bådeudstillingen, hvis vi kan låne lokale skal vi det. Diverse diskussioner foregik i en god tone, efter gode oplæg.

3. Økonomi:

- Michael udleverede driftsregnskab for år til dato med budget for hele året. Indtægter viser sig budgetsvarende, med kontingentindtægter på 95.875 kr. Dog er ca. 4000 af disse ikke betalt endnu efter 2 rykkere. Vi står overfor af sende 3 og sidste rykker, hvorefter op til 15 medlemmer slettes. Michael udleverede liste over manglende betalere.
- På omkostningssiden har vi lavet en ”billig” generalforsamling i forhold til budget, og er dermed lidt foran.
- Vi har budgetteret med indkøb af DM-hjemmesiden/tilmeldingssite, som endnu ikke er afregnet. Derfor er software/hardware indkøb væsentligt under budget.
- Medlemsblade har vi endnu ikke afholdt udgifter til, men det næste blad er på vej. Redaktøren har i sidste uge fået udlæg til porto (6.500 kr.) og labels tilsendt.
- På stævnesiden har vi afholdt omkostningerne til indkøb af lodtrækningspræmierne og ranglistepokalerne.
- Markedsføringsomkostningerne er afholdt bådudstilling i Fredericia, som også blev lidt billigere en budgetteret.
- Alt i alt, er overskuddet år til dato på 42 tkr. Og vi budgetterer med et underskud for året på 56.000 kr.
- Derefter udleverede Michael ”retningslinier for refusion af udgifter”. Formålet er at der til hver en tid er sammenhæng mellem afholdte bogføringer og bilag, så muligheder og evt. Mistanker om svig og svindel minimeres. Endvidere er klubben underlagt de almindelige regnskabs- og skatteregler, som vi ønsker at overholde til hver en tid.
- Michael foreslog, at retningslinierne lægges op på hjemmesiden som en del af klubbens dokumenter.
- Det har været kutyme at formand og kasser har fået et mindre beløb til dækning af almindeligt kontorhold, beløbet er kr. 1.000 pr. mand.

4. Hjemmeside

- Vores hjemmeside har nogle tekniske begrænsninger, vi forsøger at finde nogle løsninger som Finn kan acceptere, således at vi måske kan dele hjemmeside op i en offentlig del og en del kun for medlemmer. ForeningLet har noget hjemmesideværktøj vi måske kan bruge. Bestyrelsen har besluttet at give Finn frie hænder til at lægge artikler fra Bladet og andre medier op på hjemmesiden, et konkret krav er dog at artikler ikke må omhandle emner der fratager bådenes mulighed for at beholde deres klassebevis.

5. DM

- KS er langt fremme i forberedelserne, det er i de bedste hænder, det bliver det bedste DM nogen sinde, vi mangler kun at KS kommer ud af busken og oplyser alle folkebådssejlere at det er deres intentioner.
- Der er en del udfordringer i hjemmesiden, men den er klar nu og bliver tilrettet så den passer, indbydelsen er næste klar og bliver lagt på nu.
- KS har udfordring med campingfatter dem prøver KS at løse, Søren kommunikerer vores holdning og tilbud til KS.
- DM 2015 Kolding, 2016 KDY Skovshoved, 2017 Ebeltoft, 2018 Bogense?

6. Måling

- Søren Kæstel, Bjarne Marcussen og Lars Hove er tilmeldt, hermed håber vi at vores målersituation er løst.

7. NFIA

- Guld pokal skal i år være i Warnemünde arrangeret af Spandauer Yackt Club, 2016 Helsinfors, 2017 Kerteminde, 2018 Ystad, 2019 Århus, 2020 Tyskland.
- Bjarne orienterede om at teknisk udvalg i NFIA arbejder med forskellige forslag til regelændringer til næste store regelændrings dato, der er blandt andet blevet fremstillet 3 sæt kølskabeloner til hhv. Tyskland, Sverige og Danmark. Slæder i storsejlet er ikke så simpel en regelændring som det umiddelbart ser ud til. Der har været tale om anker og kæde forholdet, det er i dag min 6 kg anker og resten kæde op til min. 12 kg, der findes ankre fremstillet i aluminium på 4,5 kg med meget stor holdeevne, men det er svært og for indviklet at skrive sig ud af en regelændring som inkluderer et anker på 4,5 kg.
- NFIA har fået til opgave at få Walcon-cup i gang, den Engelske formand har kontaktet Ditte, men det er Stefan Rosehr og NFIA der skal håndtere sagen.

8. Rangliste

- Antallet af sejladser er reduceret til 3 stk. plus DM og Guld pokalen.
- Er offentliggjort på hjemmeside, der kommer et skriv på de elektroniske medier.
- Er flyvende, der er udfordringer med tilmeldingsmodulet, vi vil i fremtiden prøve at finde en tilmeldingsløsning som er enklere.

9. Tursejlad

- Der er sat penge af, men det er svært at tiltrække folk til arrangementer. Måske skal vores flåder aktiveres og lave arrangementer. Måske skal der laves nogle

”klubaftener”.... Vi vil tage kontakt til DFÆL og finde ud af hvor mange Folkebåde der er medlem af DFÆL...eventuelt lave noget foreningssamarbejde.

10. Andet

- Torben orienterede om at Isefjordskredsen har udelukket Folkebåde fra kapsejladser, det vil sige at Folkebådene må gerne være med, men de kan ikke vinde præmier og komme på resultatlister, DFK og Torben tager kontakt til Isefjordskredsen, for at få løst denne misforståelse.
- Øresundsugen skal genopstå, vi håber på at kunne få Sundby Sejlforening til at starte os og så skal der være målgang ved Toldboden, med der i mellem er der mange muligheder. Vi skal have Flemming Nup til at lave nogle øl-etiketter med slogan til Øresundsugen.

11. Nye mødedatoer

- Under DM plejer vi at holde et uformelt møde, hvis det er nødvendigt bliver der indkaldt.
- Næste møde 7. november 2015.
- Næste næste møde **19.** marts 2016.

Ref. SK